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W imieniu mieszkanc6w miasta proszq o rozwaienie wprowadzenie na
terenie miasta Karty Mieszkarica Wlociawka.

Nasze miasto posiada wiele obiekt6w sportowych i kulturalnych, kt6re
zostaty wybudowane i sq utrzymywane z budietu miasta, a korzystajq z nich
ta k2e m ieszkaricy okolicznych miejscoworici. Uwa2am, ze mieszkaricy
wloctawka mogliby ptacic nizsze kwoty za korzystanie z tych obiekt6w,
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